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 Mestni svet
   
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj 
 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106
 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si

Številka:   900-4/2025-76-401102
Datum:     5. 3. 2025

Z A P I S N I K

20. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 5. 3. 2025 ob 16.15  v sejni sobi 16 
stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 
Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, Nika Dolinar Divjak, mag. Maj Fritz, Sandra 
Gazinkovski, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, Sonja 
Mašić,  Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, Nada 
Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar 
Vujinović in Manja Zorko.

Opravičeno odsoten: Bojan Homan.

Na seji so bili navzoči še:  Bojan Veselinović – direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance 
in splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Andraž Jakelj – vodja Urada 
za družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Gašper Kleč - vodja Urada za gospodarstvo 
in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek - vodja Urada za razvoj in pametno skupnost,  Katja Štruc – vodja 
Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje.

Na seji je bila prisotna novinarka Maša Likosar – Gorenjski glas. 

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 28 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 
svet sklepčen. 

Prisotne je obvestil, da se bodo v skladu s sprejetim sklepom, seje mestnega sveta zvočno-slikovno posnete. 
Navzoče je opozoril na odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne navajajo varovanih 
osebnih podatkov. 

Na mizo je bilo posredovano gradivo: Poročilo o izvršitvi sklepov 19. seje MS, seznam sklepov komisij za to sejo z 
vsemi pripombami, dopolnitev oziroma spremembo gradiva k 3.B Premoženjski zadevi, dopolnitev oziroma 
spremembo gradiva k 9. točki Sprememba cen vrtca in dopolnitev k 10. točki Soglasje k Spremembam in 
dopolnitvam Statuta javnega zavoda Gasilsko reševalna služba Kranj.
Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 19. seji dne 3. 3. 2025 in ni imel pripomb nanj.

Predsedujoči Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bo v skladu s 129. členom Poslovnika Mestnega sveta 
Mestne občine Kranj, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju Mestne občine 
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Kranj, po skrajšanem postopku, Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Kranj za sanacijo 
po poplavah in neurjih po hitrem postopku. 

Župan Matjaž Rakovec je podal Poročilo o projektih in investicijah v obdobju od 30. januarja do danes.

Razprave na dnevni red ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 19. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov
2. Kadrovske zadeve 
3. Premoženjske zadeve 
4. Spremembe in dopolnitve Statuta Mestne občine Kranj - osnutek
5. Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Kranj za sanacijo po poplavah in neurjih– hitri 

postopek
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele 

na območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšan postopek
7. Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj – osnutek - prva obravnava
8. Občinska celostna prometna strategija Mestne občine Kranj (OCPS MOK)
9. Sprememba cene programa vrtca

a. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih 
na območju Mestne občine Kranj

b. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem 
vrtcu Dobra teta d.o.o.

c. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu Duhec 
d.o.o., Enota Kranj

10. Soglasje k Spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda Gasilsko reševalna služba Kranj
11. Soglasje k Statutu javnega zavoda Lokalna energetska agencija Gorenjske (LEAG)
12. Poročilo o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini Kranj za leto 2024
13. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 19. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 
SKLEPOV 

Poročilo o izvršitvi sklepov 19. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj je podal Bojan Veselinović, direktor 
Mestne uprave Mestne občine Kranj.

Sonja Mašić je predlagala, da se v njeni razpravi zakrije osebne podatke določene osebe, kateri se je tudi javno 
opravičila. 

Ostale razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Potrdi se zapisnik 19. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 29. 1. 2025 s pripombo, podano v razpravi 
ter poročilo o izvršitvi sklepov.

Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 3 NISTA GLASOVALA).
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2. KADROVSKE ZADEVE

A. IMENOVANJE ČLANA SVETA ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU MESTNE OBČINE KRANJ

Uvodno poročilo je podala Manja Zorko, podžupanja Mestne občine Kranj. 

Stališče komisije: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
Komisija se strinja s predlogom za imenovanje nadomestnega člana Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Mestne občine Kranj.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Kranj razreši Primoža Skumavca kot člana Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Mestne občine Kranj.
V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Kranj se imenuje Peter Pekolj, na predlog 
Policijske postaje Kranj.

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

A. UVRSTITEV NOVEGA PROJEKTA V NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV – NAKUP VOZILA URGENTNEGA 
ZDRAVNIKA – ZD KRANJ

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano Uvrstitvijo novega projekta v Načrt 
razvojnih programov – Nakup vozila urgentnega zdravnika – ZD Kranj in se z njo tudi strinja.

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s predlogom uvrstitve novega projekta v NRP – Nakup vozila urgentnega zdravnika – ZD 
Kranj.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2025 se odpre nov NRP Nakup vozila urgentnega zdravnika – ZD Kranj.
Sredstva se prerazporedijo:
- iz PP 160204 Zdravstvena dejavnost, podkonto 413302 Tekoči transferi v javne zavode – za izdatke za
blago in storitve, v višini 101.132 EUR
- na nov NRP Nakup vozila urgentnega zdravnika – ZD Kranj, PP 160201 Zdravstvo, podkonto 432300
Investicijski transferi javnim zavodom, v skupni višini 101.132 EUR.

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).
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B. PREDLOG ZA PRERAZPOREDITEV SREDSTEV 

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano prerazporeditvijo sredstev in se z njo 
tudi strinja.

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s točko Premoženjske zadeve – B. Predlog za prerazporeditev sredstev.

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Andraž Jakelj, Vlasta Sagadin in Janez Černe. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sredstva v skupni višini 203.512 EUR se prerazporedijo:
- Iz NRP 40624006 Celovita preureditev območja na Planini I od Ceste talcev do Ceste 1. maja, postavke 221001 
INVESTICIJSKO VZDRŽEVANJE IN GRADNJA OBČINSKIH CEST, podkonta: 420401 Novogradnje, v višini 110.000 
EUR.
- Iz NRP 40721012 Dozidava OŠ Helene Puhar, postavke 111001 INVESTICIJE IN INVESTICIJSKI TRANSFER,  
podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 90.000 EUR.
- Iz postavke 120201 VRTCI, 402199 Drugi posebni materiali in storitve, v višini 3.512 EUR.
- Na postavko 120201 VRTCI, podkonto: 411921 Plačilo razlike med ceno programov v vrtcih in plačili staršev, v 
višini 43.777 EUR.
- Na postavko 120301 KRANJSKI VRTCI, podkonto: 411921 Plačilo razlike med ceno programov v vrtcih in plačili 
staršev, v višini 70.223 EUR.
- Na postavko POPUSTI PRI PLAČILU RAZLIKE MED CENO PROGRAMOV IN PLAČILI STARŠEV, podkonto: 411921 
Plačilo razlike med ceno programov v vrtcih in plačili staršev, v višini 89.512 EUR.

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 23 ZA, 3 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

C. PRERAZPOREDITEV PRORAČUNSKIH SREDSTEV MAREC 2025

Uvodno poročilo je podal Brane Šimenc, vodja Urada za projekte. 

Stališče komisije:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano prerazporeditvijo sredstev in se z njo 
tudi strinja.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sredstva v skupni višini 620.000 EUR se prerazporedijo kot sledi:
- iz NRP 40625003 Sanacija plazu Pševo-Javornik nas objektom Pševo 38, PP 222001 Odprava posledic škode na 
cestah – naravne nesreče 4.8.2023, podkonta 402113 Geodetske storitve, parcelacije, cenitve in druge podobne 
storitve, v višini 1.500 EUR; podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 45.000 EUR; 
podkonta 420600 Nakup zemljišč, v višini 3.500 EUR; podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 5.000 EUR ter 
podkonta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 5.000 EUR, v skupni višini 460.000 EUR;
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- iz NRP 40621035 GJI na območju OPPN PC Hrastje, PP 221001 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih 
cest, podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 18.000 EUR, podkonta 420899 Plačila drugih storitev in 
dokumentacije, v višini 35.000 EUR; PP 231003 Cestna razsvetljava – investicije, podkonta 420401 Novogradnje, 
v višini 45.000 EUR, podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 7.000 EUR, podkonta 420804 Načrti in druga 
projektna dokumentacija, v višini 5.000 EUR; PP 231005 Ravnanje z odpadno vodo, podkonta 420801 Investicijski 
nadzor, v višini 18.000 EUR, podkonta 420802 Investicijski inženiring, v višini 4.000 EUR, podkonta 420899 Plačila 
drugih storitev in dokumentacije, v višini 4.000 EUR; PP 231007 Oskrba z vodo – investicije in investicijski transfer, 
podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 15.000 EUR, podkonta 420804 Načrti in druga projektna 
dokumentacija, v višini 5.000 EUR ter podkonta 420899 Plačila drugih storitev in dokumentacije, v višini 4.000 
EUR, v skupni višini 160.000 EUR;
- na NRP 40623005 Vzdrževanje premostitvenih objektov, PP 221001 Investicijsko vzdrževanje in gradnja 
občinskih cest, podkonto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave v višini 620.000 EUR.

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVAL).

D. VLOGA ZA IZDAJO SOGLASJA ZA ZADOLŽEVANJE PODJETJA KOMUNALA KRANJ, JAVNO PODJETJE, D.O.O. V 
LETU 2025

Uvodno poročilo sta podala Matjaž Berčon, direktor Komunale Kranj in Mitja Jarc, vodja Skupnih služb na 
Komunali Kranj.

Stališče komisije: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano Vlogo za izdajo soglasja za 
zadolževanje podjetja Komunala Kranj, jp d.o.o. v letu 2025 in se z njo tudi strinja.

V razpravi so sodelovali: Zoran Stevanović, Ivo Bajec, Saša Kristan, Irena Dolenc, Vlasta Sagadin, mag. Igor Velov, 
dr. Andreja Valič Zver, Nika Dolinar Divjak, mag. Maj Fritz in Matjaž Berčon. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje

SKLEPE: 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša, da se javno podjetje Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. 
dolgoročno zadolži največ do višine 6.000.000,00 EUR za investicijo v Park krožnega gospodarstva ZARTA.

2. Javno podjetje Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. lahko najame kredit iz prvega člena tega sklepa za 
obdobje največ do 20 let od podpisa kreditne pogodbe.

3. Javno podjetje Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. mora takoj po podpisu kreditne pogodbe le to, skupaj 
z amortizacijskim načrtom posredovati Mestni občini Kranj.

4. V primeru ugodnih fiksnih obrestnih mer na trgu  Javno podjetje Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. lahko 
kadarkoli po podpisu kreditne pogodbe sklene z banko posel obrestne zamenjave in s tem spremeni svojo 
spremenljivo obrestno mero v fiksno.

5. Javno podjetje Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. mora ustanoviteljici Mestni občini Kranj kvartalno 
poročati o vsakokratnih odplačilih glavnice in obresti najetega kredita.

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 25 ZA, 4 PROTI).
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E. IZBRIS ZAZNAMBE JAVNEGA DOBRA NA NEPREMIČNINI KATASTRSKA OBČINA 2123 ČIRČE PARCELA 20/5 (ID 
7459167)

Uvodno poročilo je podala mag. Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij:

Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Izbrisom zaznambe javnega dobra 
na nepremičnini k.o. 2123 Čirče parcela 20/5 (ID 7459167) in se z njim tudi strinjajo.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2123 ČIRČE
parcela 20/5 (ID 7459167).

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA).

F. IZBRIS ZAZNAMBE JAVNEGA DOBRA NA NEPREMIČNINAH PARC. ŠT. 553/19, 553/20, 553/21, 553/22, 
553/23, 565/51, 565/52, 565/53, 565/54, IN 565/55, VSE K.O. BREG OB SAVI

Uvodno poročilo je podala mag. Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij:

Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Izbrisom zaznambe javnega dobra 
na nepremičninah parc. št. 553/19, 553/20, 553/21, 553/22, 553/23, 565/51, 565/52, 565/53, 565/54 in 565/55 
vse k.o. Breg ob Savi.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI 
parcela 553/19, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI parcela 553/20, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI 
parcela 553/21, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI parcela 553/22, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI 
parcela 553/23, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI parcela 565/51, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI 



7

parcela 565/52, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI parcela 565/53, katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI 
parcela 565/54 in katastrska občina 2136 – BREG OB SAVI parcela 565/55.

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

G. NAČRT RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KRANJ
ZA LETO 2025 - dopolnitev

Uvodno poročilo je podala mag. Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij:
Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2025 – dopolnitev in se z njim tudi strinja.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2025.

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

4. SPREMEMBE IN DOPOLNITVE STATUTA MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK

Poročevalka: Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve

Stališči komisij: 
Statutarno pravna komisija:
Komisija je soglasno (5 ZA) sprejela  naslednje
PRIPOMBE:

- Statutarno pravna komisija ne predlaga sprememb iz 3. in 4. odstavka 3. člena in iz 4. člena sprememb 
in dopolnitev statuta mestne občine Kranj,

-  2. člen se spremeni  tako, da se glasi: »Statut se  v 21. členu spremeni tako, da se v celoti glasi: »Sklic 1. 
seje in konstituiranje mestnega sveta ureja zakon«,

- V 6. členu se na koncu 2. odstavka doda besedilo »hkrati z uveljavitvijo v Uradnem listu Republike 
Slovenije.

Stanovanjska komisija: 
Komisija se je z gradivom seznanila. V zvezi s predlaganimi spremembami in dopolnitvami statuta komisija ne 
podpira predloga, da se pristojnost za potrjevanje cen storitev javnih služb prenese na župana. 
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V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Zoran Stevanović, Matjaž Rakovec, Jure Šprajc, Sonja Mašić, Irena Dolenc, 
Sandra Gazinkovski, Janez Černe, mag. Igor Velov, Manja Zorko, Rok Igličar, Ana Černe, Ivo Bajec, Vlasta Sagadin, 
dr. Andreja Valič Zver.

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se osnutek Sprememb in dopolnitev Statuta Mestne občine Kranj.

Sprejeto z dvotretjinsko večino glasov vseh članov mestnega sveta (26 PRISOTNIH: 26 ZA).

5. ODLOK O UPORABI SREDSTEV PRORAČUNSKE REZERVE MESTNE OBČINE KRANJ ZA SANACIJO PO POPLAVAH 
IN NEURJIH– HITRI POSTOPEK

Uvodno poročilo je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.

Stališči komisij: 
Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Odlokom o uporabi sredstev 
proračunske rezerve Mestne občine Kranj za sanacijo po poplavah in neurjih – hitri postopek.

Po krajši razpravi, v kateri sta sodelovala mag. Igor Velov in Mirko Tavčar, je dal predsedujoči na glasovanje 
naslednje 

SKLEPE: 

1. Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Kranj za sanacijo po poplavah in neurjih se 
sprejme po hitrem postopku.
2. Sprejme se Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Kranj za sanacijo po poplavah in 
neurjih. 
3. V okviru proračunskega rezervnega sklada se za spremljanje porabe sredstev po tem odloku odpre projekt NRP 
z nazivom Sanacija po poplavah in neurjih. 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

6. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBMOČJIH OBVEZNEGA SOGLASJA ZA SPREMINJANJE 
MEJE PARCELE NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠAN POSTOPEK

Uvodno poročilo je podala Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora.

Stališči komisij: 
Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o območjih obveznega soglasja za 
spreminjanje meje parcele na območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšan postopek.
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Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali mag. Igor Velov, Nika Dolinar Divjak in Nika Rovšek, je dal predsedujoči 
na glasovanje naslednje 

SKLEPE: 

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o območjih obveznega soglasja za 
spreminjanje meje parcele na območju Mestne občine Kranj.

Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA).

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na 
območju Mestne občine Kranj se sprejme po skrajšanem postopku. 
3. Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o območjih obveznega soglasja za 
spreminjanje meje parcele na območju Mestne občine Kranj. 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA).

7. ODLOK O KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST V MESTNI OBČINI KRANJ – OSNUTEK - PRVA OBRAVNAVA

Uvodno poročilo sta podala Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet ter Jure Kostanjšek,  
zunanji pripravljavec iz družbe AXIS.

Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila z Odlokom o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj – osnutek - prva 
obravnava.

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo:
Komisija se je seznanila z odlokom o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj in nanj nima pripomb.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini 
Kranj.

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA).

8. OBČINSKA CELOSTNA PROMETNA STRATEGIJA MESTNE OBČINE KRANJ (OCPS MOK)

Uvodno poročilo sta podala Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet ter Gregor Pretnar 
zunanji pripravljavec iz družbe PNZ d.o.o.

Stališči komisij:
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila z Občinsko celostno prometno strategijo Mestne občine Kranj (OCPS MOK).
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Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija  se je seznanila z občinsko celostno prometno strategijo Mestne občine Kranj in nanj nima pripomb.

Po krajši razpravi, v kateri sta sodelovala dr. Andreja Valič Zver in mag. Igor Velov, je dal predsedujoči, župan 
Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Občinska celostna prometna strategija Mestne občine Kranj. 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).

9. SPREMEMBA CENE PROGRAMA VRTCA

Župan Matjaž Rakovec je glede na istovrstnost zadev predlagal skupno obravnavo podtočk. Na predlog ni bilo 
pripomb. 

A. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V JAVNIH VRTCIH 
NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ

B. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V ZASEBNEM 
VRTCU DOBRA TETA D.O.O.

C. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CENE VZGOJNO-VARSTVENEGA PROGRAMA V VRTCU DUHEC 
D.O.O., ENOTA KRANJ

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen 
vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na območju Mestne občine Kranj, s Sklepom o spremembah Sklepa 
o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu Dobra teta d.o.o. ter s Sklepom o spremembah 
Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu Duhec d.o.o., Enota Kranj.

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih 
vrtcih na območju Mestne občine Kranj.
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v 
Zasebnem vrtcu Dobra teta d.o.o.
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu 
Duhec d.o.o., Enota Kranj.

V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Sandra Gazinkovski, Ivica Bobolinski, Manja Zorko, Zoran Stevanović, mag. 
Igor Velov, Irena Dolenc, Janez Černe, Nika Dolinar Divjak in Ivo Bajec.
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje

SKLEPE:

1. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 
območju Mestne občine Kranj. 
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2. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu Dobra 
teta d.o.o.
3. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu Duhec d.o.o., 
Enota Kranj. 

Sklepi niso sprejeti (25 PRISOTNIH: 6 ZA, 19 PROTI).

10. SOGLASJE K SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM STATUTA JAVNEGA ZAVODA GASILSKO REŠEVALNA SLUŽBA 
KRANJ

Uvodno poročilo je podal Vid Krčmar, vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje. Dodal je, 
da je bilo na mizo posredovano gradivo – dopolnitev v smislu pripombe Statutarno pravne komisije. 

Stališče komisije:
Statutarno pravna komisija:
Komisija je soglasno (5 ZA) sprejela  naslednjo
PRIPOMBO:

- Statutarno pravna komisija predlaga, DA SE V CELOTNEM BESEDILO SPREMEMB IN DOPOLNITVAH 
Statuta javnega zavoda gasilsko reševalna služba Kranj uporabi enaka nomotehnika, tako da se 5. člen 
spremeni tako, da se glasi: 3. odstavek 65. člena se premeni tako, da se glasi: Predlogi aktov, ki urejajo 
organiziranost dela ter pravice in obveznosti delavcev v zvezi z delom, se pred sprejetjem posredujejo 
sindikatu, ki v osmih dneh poda svoje mnenje.«

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Kranj daje soglasje k Spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda Gasilsko 
reševalna služba Kranj. 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

11. SOGLASJE K STATUTU JAVNEGA ZAVODA LOKALNA ENERGETSKA AGENCIJA GORENJSKE (LEAG)

Uvodno poročilo je podal Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.

Stališče komisije: 
Statutarno pravna komisija:
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Po krajši razpravi svetnice Irene Dolenc, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Kranj daje soglasje na Statut javnega zavoda Lokalna energetska agencija Gorenjske 
(LEAG).

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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12. POROČILO O DELU LOKALNE AKCIJSKE SKUPINE ZA PREPREČEVANJE ZLORABE DROG V MESTNI OBČINI 
KRANJ ZA LETO 2024

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališče komisije:
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Poročilom o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini 
Kranj za leto 2024.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje 
zlorabe drog v Mestni občini Kranj za leto 2024.

Sprejeto soglasno (21 PRISOTNIH: 21 ZA).

13. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA

1. Jure Šprajc: 
- Pri telovadnici Osnovne šole Stražišče je še vedno problem dostopnost invalidov pa intervencijskih poti, v času 
športnih dogodkov ali pa katerihkoli drugih dogodkov. Intervencija nima možnosti normalnega dostopa, v 
primeru, da se nekomu v dvorani nekaj zgodi, sploh če so kakšne hujše poškodbe. Pred časom sta krajevna 
skupnost in svet zavoda predlagala, da se intervencijska pot naredi iz Šolske ulice. 
Hkrati je postavil vprašanje dostopa invalidov, ki ne morejo priti v telovadnico. Ob sobotah in nočnih urah dostop 
do telovadnice ni osvetljen. Te stvari bi lahko uredili z minimalnimi vložki, zato prosi, da se začnejo reševati. 
- S strani Prešernovega gledališča Kranj so prejeli pobudo. V okviru univerzitetnega študija je delal celo dve 
diplomi v tem zavodu in ena izmed diplom je bila tudi motivacija zaposlenih Prešernovega gledališča Kranj. Dobil 
so pobudo, predvsem iz strani vseh zaposlenih. Danes je z nekaj zaposlenimi govoril in meni, da so  prvič vsi 
skupaj složni, da podpirajo trenutnega v.d. direktorja, Roka Bozovičarja. Tudi neke nagrade, ki so bile zdaj 
pridobljene v njegovem času, so tako na slovenski ravni kot tudi mednarodni ravni, na visokem nivoju. Podal je 
prijateljski nasvet ustanoviteljici Mestni občini Kranj, da k zadevi pristopijo in uslišijo pobudo, konec koncev sta 
podporo izkazala tudi strokovni svet in svet zavoda.

2. Mag. Igor Velov: 
- Zanima ga, kako je s postopkom za izbiro direktorja Prešernovega gledališča. 
- Strinja se s predlogom svetnika Jureta Šprajca za ureditev intervencijske poti in poti za dostop invalidov pri 
telovadnici OŠ Stražišče.
- Za pridobitev kartice CeKR je potrebno biti imeti stalno bivališče v občini Kranj. V kolikor oseba nima stalnega 
bivališča, so drugi pogoji in eden od pogojev naj bi bil, da je potrebno na kartico naložiti  150 EUR. Vprašal je, pod 
kakšnimi pogoji pridobijo kartico CeKR tujci, ki imajo začasno bivališče, čeprav v Kranju živijo in delajo. Zaradi 
zakonodaje pa najmanj 5 let ne morejo imeti stalnega bivanja, čeprav so že davčni rezidenti. 

Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj in pametno skupnost, je povedal, da CeKR kartico lahko pridobijo občani in 
neobčani. S tem, da jo občani Mestne občine Kranj v skladu s sklepom mestnega sveta dobijo brezplačno, zato 
za njih plača Mestna občina Kranj, torej teh začetnih 10 EUR, potem pa ta od 1,1 ali pa do 1,5 EUR mesečno 
pokrije Mestna občina Kranj.
Ostali oziroma neobčani Mestne občine Kranj bodo od 1. 5. 2025 naprej lahko pridobili kartico, imensko ali 
neimensko. Kar zadeva pa anonimnih kartic, je prišlo do zmede. Anonimna kartica je popolnoma anonimna, torej 
za Kranjčane ali neKranjčane, Kranjčanke ali neKranjčanke. Prepoznava stranke se ne dela, zelo dobro je razloženo 
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na naši spletni strani, zaradi evropske in slovenske zakonodaje na področju preprečevanja pranja denarja in 
financiranja terorizma, možno največkrat enkrat 150 EUR položiti in potem trošiti kjerkoli po svetu
3. Dr. Andreja Valič Zver: 
- Vprašala je, v kateri fazi je izgradnja nove avtobusne postaje in nove železniške postaje. Kot predstavnica lokalne 
skupnosti v Gimnaziji Kranj namreč posluša pripombe dijakov, da zjutraj ne morejo pravočasno priti v Kranj, ker 
iz železniške postaje ni takrat avtobusa v Kranj. 
- Vprašala je, kje imajo Gimnazija Kranj in ostale šole parkirna mesta, kjer starši lahko odložijo dijake, učence, t.i. 
mesta »kiss and go«. 
- Vprašala je, kje ima Gimnazija Kranj zaklonišče.

4. Rok Igličar:
- Ni zadovoljen z odgovorom na zastavljeno vprašanje v zvezi z Mandeljčevo potjo, koliko bi po ocenah stroke 
projekt obnove stal danes, v letu 2025 in prosi, da se ponovno prouči vprašanje in nanj poda korekten odgovor.  
- Vprašal je, koliko je bilo v zadnjih treh letih na tej prej omenjeni ulici intervencij s strani Komunale Kranj, za 
kanalizacijo ali vodovod in kolikšni so bili stroški. 
- Zanima ga, ali je gradbišče pri planiškem mostu čez Savo zavarovano skladno s predpisi oziroma pravili stroke, 
ker je vse zelo odprto in nič zagrajeno. 
- Dal je pobudo, da bi bile seje mestnega sveta krajše oziroma, da bi jih imel deset na leto. 

5. Saša Kristan: 
- Strinja se s kolegoma Juretom Šprajcem in Igorjem Velov glede interventne poti za telovadnico OŠ Stražišče. 
Dodatno je postavila vprašanje, kako telovadnica lahko obratuje, ali sploh ima uporabno dovoljenje. Prosi za pisni 
odgovor. 
- Vprašala je, kako je urejen dostop invalidov na Upravno enoto Kranj. 
- Vprašala je, kaj se dogaja z Majdičevim mlinom. 

Župan Matjaž Rakovec je odgovoril svetnici Saši Kristan, da je Majdičev mlin v zasebni lasti. 
Glede telovadnice v Stražišču je dogovoril, da je bilo to javno-zasebno partnerstvo in seveda ima telovadnica 
uporabno dovoljenje, v nasprotnem ne bi mogla telovadnica obratovati. 

Vid Krčmar, vodja Oddelka za splošne zadeve ter civilno zaščito in reševanje, je odgovoril svetnici Kristanovi, da 
je dostop na Upravno enoto Kranj urejen s strani Brionov. V sprejemni pisarni se najavi, pride varnostnik, odpre 
vhodna vrata, je klančina in iz obeh strani sta dve dvigali, ki omogočata dostop do upravne enote pritlične etaže. 
Za zgornja nadstropja so bile naknadno narejena klančine, ki omogočajo vhod v prvo nadstropje in drugo 
nadstropje.

6. Nina Šmid:
- Podala je pobudo za nujno ureditev parkirišča pred Zdravstvenim domom Kranj. V zadnjih dveh mesecih je 
večkrat obiskala Zdravstveni dom Kranj in ob tem opazila, da je stanje parkirišča pred zdravstvenim domom 
izredno slabo. Še posebej tam, kjer je makadamska površina, ko so razmere neprimerne za parkiranje: velike luže 
in slabo urejena podlaga, onemogočajo varen izstop iz vozil, kar predstavlja težavo predvsem za starejše, gibalno 
ovirane osebe in starše z otroki. Glede na to, da obiskovalci za parkiranje plačujejo, bi bilo smiselno sredstva 
nameniti za nujno ureditev tega parkirišča, zato vljudno prosi, da čim prej pristopijo k sanaciji, saj s tem izboljšajo 
dostop in varnost za vse uporabnike zdravstvenih storitev. Prosi bi za pisni odgovor. 
- Naslednja pobuda je za krajši čas prižiganja prazničnih luči. Opazila je, da so luči prižgane vse do 8. februarja, 
čeprav je praznično obdobje zaključeno že v začetku januarja. Glede na naraščajoče stroške električne energije, 
je dejstvo, da mesto po novem letu deluje precej opustošeno. Menim, da bi bilo smiselno razmisliti o krajšem 
obdobju osvetlitve. Z zgodnejšem ugašanjem luči bi lahko zmanjšali nepotrebne stroške ter hkrati prispevali k 
bolj odgovorni rabi energije. Zanima jo, kakšen je razlog za tako dolgo obdobje osvetlitve ter, ali bi bila možna 
sprememba tega časovnega okvirja v prihodnje? Prosi za pisni odgovor. 

7. Tomaž Ogris: 
- Na septembrski 15. seji mestnega sveta je podal vprašanje glede spletne strani, kjer so projekti, pa še vedno 
piše, da je stran v urejanju. Vprašal je, kdaj to lahko pričakujejo. 
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- Prejel je veliko pritožb glede kartice CeKR, ker so morali v šoli za avtobus, da je to pač zdaj ena in edina opcija, 
ki jo imajo. Mogoče bi bila možnost, da ima Arriva svoje kartice, ker RFID kartice so bistveno cenejše, če jo otrok 
izgubi, za nadomestitev, ker če izgubi CeKR kartico, je izguba 10 EUR. Vedo, da mlajši otroci to velikokrat 
izgubljajo. Poleg tega pa, da otrok lahko dobi CeKR kartico, jo more vzeti še starš, kar je posledično povezano z 
letnim stroškom občine. 
- Prejel je veliko pritožb, da so na NLB nekompetentni glede CeKR kartice in da niti ne poznajo dobro. 
- Vprašal je, ali imajo kakšnega privatnega ponudnika, ki na CeKR kartico ponuja kakšno storitev, popust ali 
dodatno uslugo.

Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj in pametno skupnost, je povedal, da kar zadeva otroških kartic oziroma 
vseh kartic, lahko spremenijo pravila igre. Kar zadeva Arrive, najbrž ja, ampak to ne bo poceni, ker vsako stvar do 
zdaj dobijo zaračunano in tudi te kartice, ki jih imajo občina precej plača. Ni samo osnovna cena, plus še dodatek. 
Tukaj s CeKR kartico prihajajo na to, da so neodvisni od drugih, pridejo do tistih stvari, ki jih želijo in predvsem je 
poenoteno. Zavedajo se, da kdo lahko tudi kakšno kartico izgubi, enako je tudi, če se izgubi mesečno ali letno 
kartico, so bili vedno določeni stroški. Lahko brezplačno, lahko to mestni svet spremeni tudi brezplačno. Trenutno 
je smer taka kot je in deluje. Kar zadeva NLB, ne bo komentiral, bodo to prenesli naprej. Če bi bil to preprost 
projekt, bi ga imele vse občine ali pa vsa mesta po svetu, ni tako preprosto. Bistveno je, da so lahko različne, 
fizične in nefizične pojavne oblike kartice in so združene na en račun, na enega, kar pomeni, da je to velika 
prednost, kjer ni veliko mest na svetu, ki to ima, Kranj jo ima. To bo velika prednost. Trenutno imajo osem 
privatnih ponudnikov v vrsti, vendar jih še niso implementirali, ker dokler nimajo vseh ostalih, neobčanov poleg, 
potem je lahko ta izziv, diskriminacija ali nediskriminacija. So za pozitivno diskriminacijo v tej smeri, da imajo vsi 
enako ceno, potem pa glede na določene ugodnosti, tako da bo tudi naslednji korak. Najprej želijo urediti javne 
storitve in potem privatne. 

8. Sandra Gazinkovski: 
- Odgovori svetnikom iz različnih uradov, so pomanjkljivi in je prosila za naprej, da se poda več podatkov. 

9. Nada Sredojević: 
- Kot članica Komisije za kulturo in šport je opozorila, da vabila in zapisniki komisije niso ažurno naloženi. 

Seja je bila zaključena ob 20.40. 

Za zapisnik: 
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan 
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